
  
Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde  

28 januari 2025 
 
Betreft: Bomenkap Bonnenpad 

 
Naar aanleiding van de recente aankondiging van de bomenkap in het Bonnenpad (Gemeenteblad 
2025, 26009 | Overheid.nl > Of f iciële bekendmakingen) en de zorgen van zowel de dorpsraad Hoek 

van Holland alsook bewoners, hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Hoeveel bomen worden er precies gekapt in het Bonnenpad? 

2. Worden de bomen ergens anders verplant? Zo ja, waar wordt dit gedaan?  
3. Zo nee, worden de gekapte bomen gecompenseerd door nieuwe aanplantingen? Zo ja, hoeveel 

bomen worden er herplant en welke soorten worden gekozen? 

 
Bewoners hebben grote zorgen over het desbetref fende pad dat nu nog een f ietspad is en waar 
bewoners veelvuldig gebruik van maken.1 Bijvoorbeeld schoolgaande kinderen die naar de gemeente 

Westland en terug f ietsen, of  ouderen die naar Naaldwijk gaan. 
 
4. Is het college het eens dat het essentieel is voor bewoners van Hoek van Holland en omstreken 

om een vervangende f ietspad terug te krijgen als dit een toegangsweg naar de 
natuurbegraafplaats wordt? Zo ja, is het college bereid om te onderzoeken of  een vervangende 
f ietspad mogelijk is en deze aan te leggen? 

 
Wij kijken uit naar uw beantwoording. 
 

Met vriendelijke groet,  
 

 

Co Engberts 
PvdA Rotterdam  

 

 

 
1 Wilgen langs het Bonnenpad dreigen te verdwijnen | WOS 
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